
Zápis z jednání Festivalového výboru Jiráskova Hronova v Hronově  

ze dne 9. 8. 2019 

Přítomni: Lenka Lázňovská (AITA/IATA), Pavel Hurych (ADA), Jan Julínek (NIPOS-ARTAMA), Jaroslav 
Vondruška (SČDO), Josef Kopecký (VSVD), Markéta Machová (KIS Hronov), Dita Poláková (KIS 
Hronov), Karel Tomas (SADAS), Petr Koleta (Město Hronov), Věra Bartošová (Město Hronov), Martin 
Houštěk (Hronov- občané), Antonín Krtička (Hronov – soubor), Vladimír Michal (KPUCR)  

 

Jednání FV zahájila Lenka Lázňovská ve 13.15hod 

1) Představil se nový člen Antonín Krtička zastupující hronovský soubor 

 

2) Termín  90. ročníku Jiráskova Hronova byl stanoven na  1. 8. – 8. 8. 2020 

 

3) 89. ročník byl hodnocen velmi pozitivně. Velmi byla chválena technika i festivalové taxi. 

Lenka Lázňovská uvedla, že chybí black box a industriální prostor. Dita Poláková uvedla, že lze 

domluvit prostor bývalé textilky. Petr Koleta upřesnil, že black box bude možno plánovat 

nejdříve za 5 let. Stan za radnicí není vhodný pro pohádky.  

 

4) Lenka Lázňovská uvedla, že pro 90. Ročník je třeba vyřešit koncepci doprovodného 

programu, navýšit počet zahraničních souborů a zajistit více sponzorů, něco jim nabídnout a 

připravit slogan jubilejního ročníku. S přípravami je nutno začít už v září. NIPOS připraví návrh 

programu a celkovou koncepci ve spolupráci s agenturou HPCG.  Podle Josefa Kopeckého je 

třeba do parku více divadla.  

 

5) KIS Hronov přislíbil dodat základní informace o 89 ročníku do konce srpna. Petr Koleta 

požaduje „čísla“ pro sponzory.  

 

6) Další jednání festivalového výboru proběhne v první polovině října 

 

Lenka Lázňovská ukončila jednání ve 14.30 


